
婦康寧
PhytoEstrin™

每瓶90片
產品編號： 129

90 Tablets / Bottle 
Item #: 129 

• 獨特全面草本雌激素配方 
• 天然草本植物配方，提供高質量的大豆黃酮 

• Provides a broad-spectrum comprehensive formula containing phytoestrogens
• Furnishes an all-natural botanical formulation, with guaranteed high levels of soy 

isoflavones 
 
 

USANA婦康寧是一種全面配方產品，其配方包含五種不同的草本雌激素︰大
豆黃酮、黑升麻、當歸、甘草根精華及黃荊草梅粉沬，USANA選用優質大豆
黃酮，以確保改善婦女因荷爾蒙失調所產生的毛病。每片 婦康寧 保證含14
毫克大豆黃酮精華。 

婦康寧 內含的草藥組合 (例如黑升麻、當歸、甘草根精華及黃荊草梅粉沬)，
不但能加強及輔助大豆黃酮的效能，還能提供女性所需的特別營養。因此，
婦康寧不單可以改善更年期前後及經期時的各種綜合性婦女毛病，更可促進
骨骼和心臟血管健康。

USANA's PhytoEstrin™ is a broad-spectrum formulation containing phytoestrogens from five different 
sources. Each tablet of PhytoEstrin is guaranteed to contain 14mg of soy isoflavones. PhytoEstrin™ 
also contains a combination of herbs that complement the activity of soy isoflavones: black cohosh, 
dong quai, licorice root extract and chasteberry powder. PhytoEstrin™ helps improve the quality of life 
during the transition to menopause. It also supports women’s health during natural aging changes in the 
body. 

服用方法 
女仕每天服用三粒，適宜均等時
間服用。

Directions for use:
Adult women take three tablets daily, spaced 
evenly throughout the day.


